
Jaarverslag van de Medezeggenschapsraad van obs De Hoekstee 2023-2024 

Samenstelling van de MR 

Oudergeleding: Melany Lof, Alies Vos  

Personeelsgeleding:  Susan Groenewegen, Youri Tillema 

 

Jaarverslag 

De MR heeft zeven keer gezamenlijk vergaderd met de MR van obs De Kievitshoek. Deze samenwerking 

verloopt zeer plezierig. Het is prettig om te kunnen profiteren van elkaars expertise en met elkaar mee te 

denken. Indien nodig kan elke afzonderlijke MR na het gezamenlijke gedeelte nog school specifieke zaken 

in de eigen samenstelling bespreken.  

De vergaderingen vinden plaats afwisselend van locatie de Hoekstee en de Kievitshoek. Joyce is aanwezig 

geweest bij , bijna , alle vergaderingen. Op zich is het niet noodzakelijk dat de directeur aanwezig is bij de 

MR want eigenlijk is de MR een zelfstandig orgaan. Het maakte wel de lijnen korter en dat is zeker 

plezierig.  

Melany Lof is voorzitter van de MR en Marissa van Schee (Kievitshoek) verzorgt de notulen. De 

goedgekeurde notulen van de vergaderingen liggen op beide locaties ter inzage. In de koffiekamer van de 

Hoekstee staat een map waarin de agenda’s en notulen gebundeld zijn.  

Elk jaar evalueren we de samenwerking met de GMR, tijdens een MR vergadering. Susan en Youri (MR)en 

Roanne (GMR) bespreken de notulen van de (G)MR. Daarnaast wisselen we de goedgekeurde notulen van 

MR – GMR uit. Zo blijven alle (G)MR-leden op school- en stichtingsniveau van elkaar op de hoogte. 

Dit afgelopen jaar verving Youri , Roanne binnen de GMR omdat zij zwangerschapsverlof genoot. Dit 

zorgde voor een mooie directe lijn met de GMR. Voor Youri had dit wel een staartje omdat de raad van 

toezicht besloot het vertrouwen in de bovenschools directeur  medio maart op te zeggen. 

Besproken onderwerpen: 

• Goedkeuring van verschillende documenten waaronder de schoolgids, het schooljaarplan en het 

schooljaarverslag. 

• De financiële positie van de scholen.  

• De urenberekening (waaronder het vakantierooster) en de formatie voor schooljaar 2023/2024. De 

MR heeft beiden goedgekeurd. 

• Verloop school(jaar)plan. 

• Visieontwikkeling welke eind april is afgerond 

• Inloopochtenden welke positief zijn ontvangen door de ouders om zo de ouderbetrokkenheid te 

vergroten. Tijden zijn 08.15 -08.45 Na 08.45 was Joyce aanwezig om ouders nog even te woord te 

staan. Het plan om externen uit te nodigen zoals de wijkagent is nog niet van de grond gekomen. 

• Leerlingraad daar is geen concrete actie op geweest. 

• Vertrek Joyce en al eerder het vertrek van Wendy 

 

 Ineke Have heeft halve wege het jaar 2023/2024 de voorzittershamer doorgegeven aan Melany Lof.  

Gaande weg het jaar hebben meerdere nieuwe ouders zich aangesloten bij de MR voor de Hoekstee is 

dat Alies Vos. 

Voor het verslag, 



Susan Groenewegen 

(september 2024) 

 


